
Innkomne forslag 

Forslag 2 gjør at alle medlemmer må få personlig innkalling til årsmøtet. Av den grunn har 
styret vedtatt å legge ved alle innkomne forslag. Resten av årsmøtedokumentene er å finne på 
avdelingens hjemmeside ffavd9.no innunder punktet «Om oss» hvor en velger «årsmøte 
2024». 
 
Vedtektenes punkt 3.4.1.1: Dersom det fremmes forslag av stor betydning for avdelingen, som 
kjøp og salg av eiendeler og verdier, innføring av ekstra administrasjonskontingent eller 
endring i denne og forslag vedrørende avdelingens stilling, skal dagsorden eller saksliste med 
styrets innstilling sendes (per post, e-post eller sms) alle som har møterett senest fire uker før 
møtet finner sted. Medlemmer må være innmeldt før innkalling bekjentgjøres for å være 
stemmeberettiget i årsmøtet. 
 
Vedtektenes 3.1.5 Bare yrkesaktive medlemmer har stemmerett ved behandling av ekstra 
administrasjonskontingent, valg, endring av avdelingens stilling og økonomiske saker. 
 
Forslag 1. Fra Vidar Sørby (Nymo):  
Vi må få mer kunnskap ut til medlemmene om hva Fellesforbundet jobber med og hva 
Fellesforbundet betyr for de forskjellige bransjene. Det er så mye konspirasjonsteorier og 
uvitenhet nå og det er vanskelig for klubbledere og stå opp mot dette. Jeg foreslår at AOF skal 
støtte de forskjellige bedriftene med interne lokale kurs på arbeidsplassene sånn at vi frister til 
oppmøte. Dette kan styret i avdeling 9 jobbe med. Sånn at vi kan få et tilbud. Det er viktigere 
og få kunnskap ut til massene enn til de spesielt interesserte, som sånne som oss. Vi må få 
gang på fagforeningshuset og få opp aktiviteten. Vi bør invitere personer som har innflytelse 
både i fagbevegelsene og åpenbart at de mangler kontakt med grasrota. Vi bør ha uformelle 
klubbtillitsvalgt samlinger av og til med sosialt samvær for å skape gode og hyggelige forhold 
for de tillitsvalgte. 
 
Styrets enstemmige innstilling:  
Avdelingen har en ansatt som skal oppsøke medlemmer/bedriftsklubber og potensielle 
medlemmer med informasjon om viktigheten av å være organisert, dette arbeidet vil blant 
annet bidra til å motvirke konspirasjonsteorier og uvitenhet. Magasinet og frifagbevegelse er 
gode verktøy i opplysningsarbeidet. Kurs i ulike varianter er det mange av i fagbevegelsen, og 
det er fullt mulig å søke om ytterligere kurs blant annet I AOF og Fellesforbundet. I tillegg kan 
avdelingens ansatte inviteres til å holde innledninger på medlemsmøter, årsmøter og 
lignende. Å bruke Fagforeningenes Hus som samlingssted fra tid til annen er fullt mulig å få til. 
Det er også mulig å etablere faste møtetidspunkter eksempelvis på Fagforeningenes Hus. 
Grunnen til at det ikke er gjort er mangel på menneskelige ressurser til å drifte jevnlige slike 
samlinger, samt at de gangene det blir invitert til samlinger så dukker nesten ingen opp. 
Forslaget er ivaretatt innenfor de allerede vedtatte rammer vi har i Fellesforbundets ulike 
nivåer. 
 
 
 



Forslag 2. Fra Ingjerd Livollen (på vegne av verkstedklubben Kitron): 
Kontingent i avdeling 9 settes ned fra 1,6% til 1,5% av brutto lønn. Avdeling 9 gir innspill til det 
sentrale utvalget som jobber med kontingent, om å fjerne kontingent trekket av feriepenger 
og overtid. 
 
Styrets enstemmige innstilling:  
Forslaget totalt sett vil utgjøre en inntektsnedgang for avdelingen på cirka kr 1 million. 
  
I tillegg kan inntekter på kr 360 000,- når som helst bli borte fordi bemanningsbedriftene har 
store variasjoner i antall medlemmer. Ved nyttår utgjorde det 155 medlemmer som er et høyt 
antall.  
 
Forbundets vedtekter slår fast at kontingenten skal være minimum 1,5% av brutto lønn. I 2017 
vedtok årsmøtet å innføre en administrasjonskontingent for avdelingen på 0,1% for å stoppe 
underskuddene. For et medlem med kr 250,- i timen vil det utgjøre kr 0,25 pr. time, drøyt kr 
40,- i måneden eller snaut kr 500,- i året. 
  
Forslaget om å sette ned avdelingens kontingent fra 0,1% til 0 avvises fordi det blant annet 
kan medføre oppsigelse av den ansatte. En nedbemanning vil føre til at avdelingen ikke vil 
være i stand til å levere den tjenesten vi er pålagt ovenfor det klart store flertallet av 
bedriftsklubber og medlemmer. Resten av forslaget oversendes forbundet som rette instans 
for videre vurdering og behandling. 
 
 
Forslag 3. Fra styret. 
Styret får fullmakt til å forhandle med andre avdelinger om og eventuelt gjennomføre 
sammenslåing/tett samarbeid forutsatt at følgende punkter innfris i en sammenslåings-
/samarbeidsavtale: 

1. Østre Agder (Arendal, Grimstad, Froland, Tvedestrand, Risør, Gjerstad, Vegårshei og 
Åmli) skal minimum være forholdsmessig representert blant Landsmøtedelegatene, i 
avdelingsstyret, varalista, arbeidsutvalget og eventuelle andre fora. 

2. Østre Agder skal ha leder eller nestleder. Ved sammenslåinger med flere avdelinger 
med flere medlemmer enn Østre Agder på sammenslåingstidspunktet gjelder punkt 1. 

3. Det er yrkesaktive medlemmer som legges til grunn ved forholdsmessige fordelinger og 
annet, og det rundes av til nærmeste hele representant/delegat etc. 

4. Østre Agder skal ha stedlig forholdsmessig lønnet personell til å yte bistand til 
medlemmer/klubber gjennom oppsøkende virksomhet. 

5. Kontingenten skal ikke overstige forbundskontingenten + 0,1%. 
Styrets enstemmige innstilling: Forslaget vedtas. 
 
Forslag 4. Fra styret: 
Medlemsmøter erstattes med representantskap der bedriftsklubber får en representant pr. 1-
60 medlemmer forutsatt godkjenning i forbundsstyret. 
Styrets enstemmige innstilling: Forslaget vedtas. 
 
Forslag 5. Fra styret: 
Avdelingsleder velges for 4 år forutsatt godkjenning i forbundsstyret.  
Styrets enstemmige innstilling: Forslaget vedtas. 


